

Protokoll från Brå GK:s herrgrupps höstmöte 2013-11-13 i klubbhuset

Mötets öppnande, funktionärer och dagordning

Herrkommitténs ordf. Holger Samuelsson öppnade höstmötet, som lockat 33 deltagare. Mötet konstaterade att höstmötet var behörigen utlyst och dagordningen fastställdes. Holger Samuelsson valdes till mötesordförande och Per Wass till präntare. Till justeringsmän, tillika rösträknare, utsågs Sivert Brännmark och Torbjörn Hemström.

Summering av den gångna säsongen

Problemen med banan är väl kända men banan är fortfarande öppen. Tord Löfgren och Bengt Bjurström har avlidit under året och vi har skickat blommor till deras efterlevande.

Ekonomirapport

Lämnades av Anders A. Årets kostnader var 2.750 kr och resultatet netto blev ett litet underskott på 140 kr.

”Trivselpengarna” uppgår nu till 17.205 kr och ligger utanför redovisningen. Mötet beslöt därefter att ”Off-season”-tävlingarna på onsdagarna inte ska generera till någon pott utan bara gå till priser i resp. tävling.

Vinteraktiviteter

Holger berättar om tisdagsarbetet där oldboys och oldgirls bjudits in att hjälpa till med olika banarbeten enl. anvisning av klubbchef. Deltagandet har inte imponerat och en anledning kan vara valet av veckodag. Mötet beslöt att föreslå klubbchefen att vi ska lägga dessa arbeten på onsdagsförmiddagar, före och efter golfsäsongen, eftersom den av många redan är avsatt för golf på klubben.

Val av herrkommittéledamöter

Herrkommittén har 5 ledamöter. Vid detta möte ska väljas

- Ordförande på ett år
- Två ledamöter på två år

Mandaten för Thord Källström och Per Wass går ut nu. Per W har av sagt sig omval.

Samman kallande i nomineringsgruppen Anders Ulin föredrar nomineringsgruppens förslag:

- Ordförande för ett år: Holger Samuelsson
- Ledamöter för två år: Thord Källström (omval) och Gunnar Harmén (nyval)

Mötet beslöt enligt valberedningens förslag.

Anders Andersson och Torsten Hjærtström har ett år kvar på sina mandat.

På mötesordförandens förslag omvaldes nomineringsgruppen för ett år; Anders Ulin (samman kallande), Hans Claesson och Christer Melander.

Säsongen 2013:

- Ingen rapporterade om scratchserien.
- Ingen rapport om matchspelet.
- Per W rapporterade om H55-serien, i Johan Ringborgs frånvaro. Laget kom trea i år och skulle därmed flyttas upp till högsta divisionen till 2014. Dock kommer seriesystemet att läggas om nästa säsong så att det blir fyra grupper med 7 lag i varje, utan nivåindelning.
- Thord K rapporterade från H65-serien (div. 3 östra) där vi vann, efter 6 vinster, 1 oavgjord och 2 förluster. Detta innebär avancemang till div. 2 2014.
- Karl-Johan Johansson rapporterade om H70-laget, som blev 5:a av 8 lag i årets serie. Nästa år blir det 9 lag i gruppen.

- Torbjörn Hemström rapporterade om H 75/veteranerna. Laget kom 8:a i sin serie. Torbjörn aktualiserade behovet av klara regler för förtäring m.m. vid serielagens hemmamatcher och vill att herrkommittén tar upp frågan med klubbstyrelsen!
- Veterangolfen på torsdagsmorgnarna vanns av Sivert Brännmark.
- Gubbröran spelades i år så att H 55 mötte H 65 och, nytt för i år, H 70 mötte H 75. Matcherna spelas enligt Ryder cup-modell över 3 * 9 hål. Vann gjorde H 65 och H 70 i resp. matcher.

Årets gubbgolfare

Årets gubbgolfare blev även detta år Jörgen Rosberg, som deltagit i alla onsdagstävlingar utom två.

Aktualiserade frågor

- Utformning av KM för åldersklasser* diskuterades. Då togs upp antalet hål och speldag (onsdag resp. torsdag). Frågan överlämnades till herrkommittén för att lämna synpunkter till tävlingskommittén.
- Pottgolfens utformning.* Mötet beslutade att vi ska återgå till det gamla systemet. Herrkommittén beslutar om antalet priser och övriga villkor.
- Hålvärdars vara eller inte vara.* Mötet beslöt att vi ska fortsätta med en halvvärd per hål men att de kan samarbeta i grupper för att underlätta insatserna. Dessutom behövs ett klargörande av vad en halvvärd får/kan göra i förhållande till banarbetarna.
- Terminologin i herrgruppens arbete.* Holger S vill att vi ska kunna använda ”gängse” beteckningar, eftersom risken för missförstånd i förhållande till klubbstyrelsens ledamöter numera är minimal. Mötet beslöt att herrkommittén tillskriver klubbstyrelsen i ärendet.
- Gubbrörans utformning.* Mötet beslöt att vi ska fortsätta som i år. Ytterligare match skulle kunna bli H 35 mot H 45?
- Matchspelet på måndagar.* De tre ansvariga (Svanström Hjärtström och Simonson) har av sagt sig fortsatt uppdrag, främst p.g.a. det dåliga intresset för spelet. Diskussion om anledningen till det kläna intresset. I år har vi öppnat även för oldgirls, vilka bidrog med 3 deltagande. Hemsidan skulle kunna utnyttjas mer. Mötet beslöt att vi ska fortsätta med matchspelet och att herrkommittén får i uppgift att rekrytera nya ansvariga.
- Våra åsikter till styrelsen.*
 - Leif Hemstad tog upp önskemål om att herrgruppen ska få möjlighet att framföra namnförslag till klubbens valberedning. Mötet beslöt att Leif får mandat att samla en grupp för att skapa en form för detta.
 - flera framförde kritik om hur banan skötts under säsongen efter den hårda vintern. Jan Åberg (klubbstyrelseordförande) svarade att styrelsen tagit till sig den omfattande kritiken och de har bl.a. nu anställt en banchef för att höja kvalitén på banskötseln framöver (se vidare flera klubbinformationer om detta under hösten).
 - efterlystes mer marknadsföring av klubben
- Hur ska vi få med alla, framförallt yngre, herrseniorer att känna sig involverade i herrgruppen? En omfattande diskussion om detta följde och bl.a. föreslogs att vi borde ha H 35- och H 45-grupperna representerade i herrkommittén. Mer information om verksamheterna i de olika grupperna bör förbättras. Mötet beslöt att förordna att herrkommittén adjungerar representanter för H 35 och H 45 redan nu, Herrgruppens vårmöte får därefter ta ställning till hur representationen ska se ut i framtiden.

Övriga frågor

- a) Thord Källström hälsade alla välkomna till traditionsenligt *julbord* för oldboys och oldgirls, som i år äger rum fredagen 13 december kl.17 på Manheim. Anmälan gör till Thord senast 18/11.
- b) Thord tog därefter upp ett förslag om att vi ordnar en *golfresa till Danmark* i vår (april) ev. kombinerad med spel på en bana i Helsingborgs närhet. Två dagars golfpaket skulle kosta ca 2.600 kr. Resan skulle kunna finansieras ur trivselkassan. Mötet uttalade sitt gillande av idén och gav Thord sitt stöd att återkomma med en genomarbetad inbjudan.
- c) Gunnar Harmén meddelar att *vinterputtningen* på Racketstadion startar torsdagen 28/11 kl. 13-16.
- d) *Golfvårdsverksamheten* tas upp av Torsten Hjärtström. Han menar att i varje fall klubbens herrar visat klen intresse och ifrågasätter om vi ska/kan fortsätta med detta. Vad säger klubbledningen?
- e) Holger S går igenom *herrgruppens ansvarsområden*. Följande ansvarsområden behöver nya ansvariga:
 - ledamot i tävlingskommittén
 - matchspelsansvariga
 - samordnare för scratchserien och H 55
 - pottgolfen, inkl. tävlingsstatistik för onsdagsgolfen
 - picnicgolfen
 - vinterarbetena

Avslutning

Holger S förklarade därefter mötet avslutat.



Per Wass
Sekreterare



Holger Samuelsson
Ordförande

Justeras:



Sivert Brännmark



Torbjörn Hemström